

## 《单词百科:truthfulness是什么意思?truthfulness怎么发音?truthfulness的解释和用法》

英语单词truthfulness是什么意思?truthfulness怎么读?truthfulness怎么发音?大哲网为您整理了truthfulness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!

### truthfulness怎么读

truthfulness的读音:['tru: fln s]

### truthfulness的意思

1、n.诚实;

### truthfulness的近义词

1、accuracy n.精确(性),准确(性);

2、candor n.坦率;爽直;公正;公平;

3、candour n.坦率;爽直;公正;公平;

4、correctness 正确性;

5、directness n.笔直,率直,直接;

## truthfulness的反义词

1、 untruthfulness n.虚伪;不真实;

## truthfulness的双语例句

1、 Among her many virtues are loyalty, courage, and truthfulness.

她有许多的美德,如忠诚、 勇敢和诚实.

2、 Arbitrariness and truthfulness are two basic characteristics of oral confession.

摘要任意性和真实性是口供的两个基本特征.

3、 Jennifer Beals: For my character, it's loyalty and truthfulness.

就我的角色来说, 是忠诚和真实.

4、 Doubt stole up on me about his truthfulness.

我渐渐地对他的真诚产生了怀疑.

5、 I fired a hundred questions concerning the truthfulness of his statement.

我对他发言的真实性提出一连串质问.

6、 They got into a dispute with truthfulness of my conclusion.

4他们对我的结论的真实性提出质疑.

7、 I've read this report carefully and I can vouch for its truthfulness.

我已仔细看过这份报告,我可以保证它的真实性.

8、 The eye speaks with an eloquence and truthfulness surpassing speech.

眼睛的表情比讲话有力而传神.

9、 Among IT a lot virtues are not loyalty, courage, and truthfulness.

她有很多美德,如忠诚、 勇敢、 率真.

10、 The university committee said It's strongly questions the truthfulness of that report.

大学委员会称对此报告的真实性的真实性持重大怀疑.

11、 Baseball builds character through personal responsibility, teamwork, truthfulness and honor!

棒球培养责任感、团队精神、正义感和自信.

12、 Effectiveness and truthfulness are not identical, and even are not always consistent.

有效性和真理性不仅不能等同,而且也不是始终统一的.

13、 I am satisfied of the truthfulness of his statement.

我相信他的话是真实的.

14、 And it raises in a new way the problem of truthfulness.

而真实性也以新的方式发生了疑问.

15、 Combine a light and dark blue to convey trust and truthfulness-banker's colors.

结合了轻型和深蓝色转达信任和真诚 - 银行家的颜色.

以上是大哲网为您整理的truthfulness怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。  
查看更多关于truthfulness的用法、truthfulness的释义、truthfulness的相关详情请点击：  
<https://dict.dazhe5.cn/truthfulness>